
Referat af Bestyrelsesmøde d. 17. Juni 2020 

 

Tilstede: Mimi, Steen, Shirley, Eva 

 

1. Vi blev enige om generalforsamling d. 11. August 2020, Mimi har booket , Eva ringer og giver 

Bjarke besked. 

2. Status grundejerforening Steen vil undersøge vedr bestyrelse, samt skrive til de nye ejere af Alka 

bygningen for st få lidt mere klarhed hvor vi står. 

3. Snak omkring Yousee problemer som for nuværende er løst. Der blev talt om fibernet men vil 

være en stor omkostning. Så nu Yousee fungerer gør vi ikke noget. 

4. Dørtelefon problemer Shirley undersøger hvornår de kommer. 

5. Elevator i nr. 39, er blevet rep. 

Navneskilte Eva har skrevet mail til Rene, deler ham rette op på dem snarest samt  nøgle fra rengøring. 


